
 Referat Styremøte Gif-joggen 16.06.22. 

Sted;  Trondalen i gamle kiosken  kl 17.00. – 21.00. ( eller til vi blir ferdige ) 

Vi startet møtet med Pizza. 

Styremøte nr  0021 

Til stede;  Thor, Freddy og Roar( Bengt meldt forfall)  

 

                    

 

 
Saksnr 

  
Ansv 

Dato  
Utført 

20-22 
(17-22) 

Gif-joggen 
2 løp før ferieoppholdet: 
17.06 – vanlig Gif-joggen. Legge ut på facebook nå? 
              Forslag bruk av facebook; 
              Resultatliste fredag/lørdag med litt ekstra referat. 
              Premiering mandag/tirdag 
              Påminnelse og nyheter onsdag/torsdag 
              Vi kan ta dette opp på senere styremøte for å  
              bygge videre på dette 
Roar legger ut info på facebook i kveld om neste fredag og 
minner om førstkommende fredag. 
 
24.06. – Gif-joggen hvor vi markerer klubbens  
               100 årsjubileum 

- Premie til alle. MH har bestilt bufs, men har ikke 
oversikt på leveringstid. Har vi et alternativ? 

- Roar ringer å hører med Morten ang buff – kjøpe 
cola;  20 cola og 20 cola light – roar kjøper frukt. 
Pumpe kanne kaffe + 

- Markedsføring av dette. Klubbens hjemmeside samt 
vår egen facebookside.  
Thor snakker med K. Føreid ang hjemmeside 
Samt eventuelt reportasje fra arrangementet 

- Mobilisere 00-01-02? og andre tidligere deltakere 
Roar skriver på hjemmsiden 35 deltakerekord? 

- Markere med f.eks; vimpler – kaffe – frukt – 
ballonger? 

- Freddy og Roar henger opp vimpler (ser an 
ballonger) 
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26.04.22. 

21-22 Gif-joggen 
Ferieopphold 5 uker oppstart etter ferien fredag 5 august 
Info – Facebook? 
Oppsummering – negativ utvikling i antall deltakere 
Hva kan årsaken være;  Vi tror at nedstengingen pga covid 
er en vesentlig årsak. 

 
 
 
 
 
 

 



Hvilke konkrete tiltak kan vi gjøre for å motivere flere til å 
gå? Vi diskuterte ut fra forslag fra Freddy om f.eks start fra 
kl 17.00.eller litt tidligere uten tidtaking- kun oppmøte 
registrering. Må komme i mål mellom 17.15. og 18.00. 
Dette tenker vi videre på og diskuterer for eventuell 
oppstart til høsten. 
Henvendelse til Gåfotballgruppa. 
Roar nevner dette for MH 
 
Status premiering – bilder og overrekkelser. (Bengt) 
Dette har Bengt kontroll på. 
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22-22 
(14-22) 
(09-22) 

Sprinklet Opp 
- Kort oppsummering av arrangementsplan 

(tidligere sendt på mail) 
- Status påmelding   

Pr nå ingen påmeldte. 
- Kort oppsummering av møte med Frode Hansen 
- Sak til beslutning; 

Hvordan legger vi opp markedsføringen? 
Klubbens hjemmeside – Vår facebook  Bengt  
Ordner ila juni. Det samme med hjemmsiden til GIF 
Fint om du legger inn plakaten Bengt 
Henge opp plakater i August 
Direkte markedsføring flyers – lagledere i klubben 
Gressvikingen kommer ut estimert juni/juli 
Vi bør ha en plan fra måned til måned – justert for 
antall påmeldte. 
Roar følger opp dette med Bengt for teasers i 
sommer 
Roar følger opp med Frode ang laglederinfo 
Hvem gjør hva. Samt andre oppgaver vedr 
markedsføring. 
Roar tar en liten gjennomgang ang 
arbeidsfordeling etter møtet som Freddy Og Roar 
hadde med Frode 
Bengt ordner plakat på hjemmesiden 

-  
 
 

Vi bør lage et budsjett basert på følgende kostnader; 
- Premier (allerede kjøpt inn) 
- Startnummer  Bengt bestiller disse 150 -200 stk 

Sjekke ut om vi skal trykke på Aktive Liv 
- Løypevakter og eventuell annen hjelp ? 

Vi foreslo å budsjettere med kr 5000,- til dette 
- Annonsering – markedsføring  
- Roar sjekker med Frode ang kost markedsføring 
- Speaker  (Dag Solheim – Frode) Samme som over 

Spons aktive liv? Sprinklet – Opp 
Vi samler sammen denne info og sender til Thor 
som setter opp et budsjett 
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-  
- Budsjettet legges fram for FH og MH 

 
 
Diverse – sjekke aldersgrense 12 år  (Hvorfor?) 
Bør vi fjerne denne aldersgrensen? 
Roar kommuniserer dette med Thor (Deltaker.no) 
Samt Bengt ang plakaten på vår hjemmeside.  
Roar sjekker og gir tilbakemelding 
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23-22 
(13-22) 
(08-22) 

Arbeidsoppgaver i marka 
- Plan for oppsett av skilter 
- Merking av blåløype. Ja til forslaget fra Bengt 
- Flisutlegging 
- Broer og klopper. De 3 neste er klare. 

Prioriterer Skilt tar det andre etter hvert 
Vi må ha grunneiertillatelse før utsett av broer. 

-  
       -Mangler pukk. Fundamentene må stå i drenerende 
masser. Sette opp stolpene først. Deretter skiltene  
Blåfargen på skiltene er ikke iht blåfargen i 
merkehåndboka. 
Vi må vurdere en reklamasjon. 
Freddy setter opp alternative dager for dugnad 
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24 - 22 
 

Eventuelt 
- Forslag fra Thor om å arrangere en av gif-joggene 

med å løpe motsatt vei. 
       -      Vi tenker litt mer på dette for å skape ytterligere 
               interesse.  Forslag siste fredagen i August 
               «baklengsdagen» 
       -      Ønske fra Espen Tomren – test ultraløp. 
              Backyard ultra.  
              Vi er positive til dette. Freddy gir tilbakemelding til 

Espen og sjekker dette nærmere. 
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